

- (2A) 如在根據第(2)款進行的一輪投票中，沒有候選人取得超過 600 票，即屬沒有候選人在有關的選舉中獲選出，而第 22(3) 條適用。(由 2011 年第 1 號第 7 條增補)
- (3) 如——
- (a) 在有關的選舉中有多於 2 名候選人參選；及
- (b) 在第一輪投票後——
- (i) 只有 2 名候選人從所投的有效票中取得相同的最高票數；或
- (ii) (A) 只有一名候選人從所投的有效票中取得最高票數，但該候選人未能取得超過 600 票；及
- (B) 只有一名候選人從所投的有效票中取得第二最高票數，
- 則——
- (c) 除 (b)(i) 或 (ii) 段所提述的該 2 名候選人以外，所有其他候選人均須被淘汰；及
- (d) 第(2)款就該 2 名候選人適用。
- (4) 如——
- (a) 在有關的選舉中有多於 2 名候選人參選；及
- (b) 在第一輪投票後——
- (i) 多於 2 名候選人從所投的有效票中取得相同的最高票數；或
- (ii) (A) 只有一名候選人從所投的有效票中取得最高票數，但該候選人未能取得超過 600 票；及
- (B) 多於一名候選人從所投的有效票中取得相同的第二最高票數，
- 則——
- (c) 除 (b)(i) 或 (ii) 段所提述的候選人以外，所有其他候選人(如有的話)均須被淘汰；

- (2A) If in a round of voting conducted under subsection (2), no candidate obtains more than 600 votes, no candidate is returned at the election and section 22(3) applies. (*Added 1 of 2011 s. 7*)
- (3) Where—
- (a) there are 3 or more candidates in the election; and
- (b) after the first round of voting—
- (i) only 2 candidates obtain the highest and the same number of valid votes cast; or
- (ii) (A) only one candidate obtains the highest number of valid votes cast but the candidate does not obtain more than 600 votes; and
- (B) only one candidate obtains the next highest number of valid votes cast,
- then—
- (c) all candidates other than the 2 candidates referred to in paragraph (b)(i) or (ii) shall be eliminated; and
- (d) subsection (2) applies in relation to those 2 candidates.
- (4) Where—
- (a) there are 3 or more candidates in the election; and
- (b) after the first round of voting—
- (i) 3 or more candidates obtain the highest and the same number of valid votes cast; or
- (ii) (A) only one candidate obtains the highest number of valid votes cast but the candidate does not obtain more than 600 votes; and
- (B) 2 or more candidates obtain the next highest and the same number of valid votes cast,
- then—
- (c) all candidates (if any) other than the candidates referred to in paragraph (b)(i) or (ii) shall be eliminated;